

自主健康管理第 5 天當日上午 9 時發送一次性簡訊提醒進行抗原快篩

簡訊內容：若您是從國際港埠入境者，依傳染病防治法第 58 條第 1 項第 3 款規定，請您於自主健康管理第 6 至 7 天進行 COVID-19 抗原快篩，快篩試劑操作方式請參閱：<https://www.youtube.com/watch?v=GySXZV5d9s4>，第 7 天會以簡訊詢問快篩結果，請於當日晚間 8 時前回復，如快篩陽性請主動聯繫當地衛生局，依指示採檢就醫，指揮中心關心您。

If you enter Taiwan via an international airport/port, please take a COVID-19 antigen test between the 6th day and 7th day of your self-health management period according to Subparagraph 3, Paragraph 1, Article 58 of the Communicable Disease Control Act. On the 7th day, the CECC will send a text message to inform you to report your test result back before 8 pm. Please refer to the instructions of this antigen test kit : <https://www.youtube.com/watch?v=5wMgGuTMnTo>. If your test is positive, please contact your local Department of Health and follow instructions on seeking medical attention. The CECC cares about you.

自主健康管理第 7 天當日中午 12 時發送雙向簡訊詢問抗原快篩結果

簡訊內容：指揮中心關懷您自主健康管理抗原快篩結果，請您於今日晚間 8 時前確實依快篩檢測結果回復。陰性請回 1，不明請回 2，未檢測請回 3；如為陽性，請依您居住之地之縣市回復代碼 (https://www.cdc.gov.tw/File/Get/R4Sak1fjxkRo5VuDP_OV3g)，例如：快篩陽性且居住於臺北市請回復 402。

This text message is from the CECC concerning the result of the antigen test you took during your self-health management period. Please report back your test result before 8 pm today. If your test result is negative, please reply 1. If your test result is unclear, please reply 2. If you did not take an antigen test, please reply 3. If your test result is positive, please reply the code designated for the county or city where you live (https://www.cdc.gov.tw/File/Get/R4Sak1fjxkRo5VuDP_OV3g). For example: if your test result is positive and you live in Taipei City, please reply 402.

【民眾回覆 1、2、3，傳送簡訊內容】

謝謝您的配合，若有任何問題請撥打 1922 專線，指揮中心關心您。

Thank you for your cooperation. Should you have any questions, please call the toll-free hotline at 1922. The Central Epidemic Command Center cares about you.

【民眾回覆 401-422，傳送簡訊內容】

已收到回覆，請主動聯繫當地衛生局或撥打 1922 專線，依指示採檢就醫，切勿搭乘大眾運輸工具，指揮中心關心您。

We have received your reply. Please contact the local Department of Health or call the toll-free hotline at 1922. Follow instructions on seeking medical attention. Please do not use public transportation when you seek medical attention. The CECC cares about you.

【快篩陽性者居住縣市別代碼一覽表】

【List of County and City Codes for People with a Positive COVID-19 Antigen Test Result】

401 基隆市 Keelung City	412 嘉義市 Chiayi City
402 臺北市 Taipei City	413 嘉義縣 Chiayi County
403 新北市 New Taipei City	414 臺南市 Tainan City
404 桃園市 Taoyuan City	415 高雄市 Kaohsiung City
405 新竹市 Hsinchu City	416 屏東縣 Pingtung County
406 新竹縣 Hsinchu County	417 花蓮縣 Hualien County
407 苗栗縣 Miaoli County	418 臺東縣 Taitung County
408 臺中市 Taichung City	419 宜蘭縣 Yilan County
409 彰化縣 Changhua County	420 澎湖縣 Penghu County
410 南投縣 Nantou County	421 金門縣 Kinmen County
411 雲林縣 Yunlin County	422 連江縣 Lienchiang County